
                                                                                                                               

Protokoll från Höstmötet                                                                     
Söndagen den 1 oktober 2023 kl 14.00 i Adelsö Hembygdsgård                               

1. Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Närvarande föreningar:

Adelsö Evenemang Rigmor Wallin

Adelsö IF Olle Weslien

Adelsö IF Jeanette Thour

Adelsö-Munsö Församling, Kyrkan Carina Einarsson

Adelsö-Munsö Församling, Kyrkan Margith Gorji

Adelsö Smedja Helena Puaschitz

Birkakören Joanna Landau

Hembygdslaget Christina Qviberg

Hembygdslaget Laila Månsson

Världsarvsteatern Beryl Kornhill

Värna Adelsö Mats Lundgren

Ordförande Anders Gustafsson

Kassör Eva Wiklund

Sekreterare Ingrid Weslien

Café Hovgården Inte närvarande

Vikingarna Inte närvarande

STV Inte närvarande

3. Till protokolljusterare valdes Margith Gorji och Jeanette Thour, att justera protokollet hos 
sekreteraren inom 1 vecka.

4. Föregående protokoll mailades till representanterna innan mötet för påseende, och lästes 
därmed inte upp. Dock är det värt att notera att:

Världsarvet blev 30 år nu 2023.



Vandringsleden jubilerar till 30 år 2024

Föreningsrådet blir 50 år

Hembygdslaget blir 50 år och

Birkakören blir 50 år.

5. Ekonomisk rapport

Det finns 42 573 kr på PG. 

Inkomsterna är medlemsavgifterna på 500 kr x 9 föreningar.

Vi har fått till Vandringsleden sökt från Kommunen, 12000 kr, + 50000 kr förra året.

Utgifter 16237 kr till spänger mm, och 4590 kr till 2 st bordbänkar. Vi har även köpt en större 
banderoll för Vandringsdagen och gästbok till Tornet. 

6. Återblick och kommande aktiviteter

Adelsö Evenemang

Har haft Annandagspingisen med AIF, Julgransplundringen blev inställd då alla vart sjuka, 
Filmvisning, Påsk-kul, Vandringsdagen, Sälja korv på Ölfestivalen, Adelsö Runt, o Barnens dag.

Planerar för Halloween med barnen dag o kväll, och Julmarknad och Annandagspingisen med
AIF, och Julgransplundringen den 6/1 2024

Smedjan

En riktigt välbesökt sommar. Nu hör folk av sig och vill vara med och ställa ut sina alster.       
Blir en etablerad utställningslokal. Sista helgen hade personalen sin utställning.

Adelsö IF

Vi har genomfört alla våra aktiviteter detta år. Det har gått bra. M-Ladulåsloppet blev en 
succé mot förra året. Väldigt många barn sprang i år, och fick medalj. Vi har Julmarknaden och
Annandagspingisen med AE kvar.

Hembygdslaget

Har haft olika föredrag i Hembygdsgården, och bakning i Bagarstugan, Hembygdsdagen med 
tema Kurön. Nytt program nu till hösten.

Kyrkan

Nu är det gudstjänst varje söndag, A/M varannan gång. Har haft sommarmusik. Vill vara med 
mer. Stod i starten på Vandringsdagen för första gången.

Vi har fått en ny präst i Anita Elveskiöld, kyrkoherde i hela pastoratet, (som precis då tittade in
och presenterade sig). Kören blomstrar..

Allahelgona, 4/11, öppet i kyrkan hela dagen, kl 15 är det minnesgudstjänst. 

Musikgudstjänst i Adelsö ka på Julmarknadsdagen 2/11 kl 15.00.

Vill engagera barnen mer, har blivit fler barn här. ”Öppna förskolan” i Hembygdsgården?



Värna Adelsö

Driver på sina hjärtefrågor, som ex färjan..  Håller på med ny Turistkarta,

Var med på Vandringsdagen på Kunsta berg o stationen Tofta på Adelsö Runt,

Årets Adelsöbo, Ann Söderström, fick stipendium på Årsmötet, tidningen Adelsönytt är klar 
att delas ut igen i november. En stark förening med ca 650 medlemmar.

Världsarvsteatern

Beryl gav 8 st föreställningar i somras på våra öar. I Infocentret i Hembygdsgården gavs 2 st, 
och 2 st i Villa Spelrum. Vi får se hur det går nästa år, om orken finns..

Birkakören

Har haft ett mellan-år efter den stora succén med Abba-föreställningarna. Men vi ska sjunga 
på Julmarknaden den 2/12, sjunga på Ekgården, och Julkonserten i kyrkan den 16/12.

Nästa år fokuserar vi på 50 års jubileet.

Caféet, var inte närvarande men skickade text.

Tack vare vädret, och dåligt med platser inomhus blev sommaren inte så bra som vi räknat 
med. Men tillresta turister har även i år ökat i antal. Dock fortfarande trist att det saknas info 
och skyltning om Världsarvet. Vi får improvisera och  ”guida”  emellanåt. Vi hade kvällsöppet 
på Adelsö Runt med mat och livemusik, vilket var uppskattat.

Vi stänger 1/10. Kommer att ha öppet på Julmarknadsdagen och lite sporadiskt under 
vintern. Försöker fixa en brandtrappa för att öppna upp övervåningen för fler sittplatser.

Vikingarna

Var inte närvarande, men puffar för Vildsvinsgillet på Alsnu Udd, lör 7/10 kl 16.

7. Kalendariet

Återigen en påminnelse om att föreningarna lägger in sina aktiviteter i Föreningsrådets 
Kalendarium för att undvika krockar i evenemangen! Då behöver man också gå in i 
kalendariet för att se vad där finns, INNAN man kanske bokar sitt evenemang.

www.adelso.se   är adressen till kalendern, så gå in och titta!

En fråga om att ”Pannrummets vänner” kanske skall söka medlemskap i AFR? Eller i alla fall 
kunna lägga in sina evenemang i Kalendern?

8. Övriga frågor och info

a) Fråga om båtgästplatser vid Hovgården. Hur får man informationen?

b) Fb gruppen ”Adelsö”, en jättebra sida som varje vecka sammanställer vad som händer på ön. 
Där gäller att vi lägger ut våra evenemang i kalendern mm så dom syns.

c) Hur kan vi konnekta information med Strömma kanal? Länka till våra hemsidor?

d) Förstora upp Turistkartan som större tavla? 

http://www.adelso.se/


e) Vid kris, vad händer? Ska försöka få ut Civilförsvaret under vintern för ett öppet hus för både 
föreningarna och boende på ön.

f) Nyinflyttad på Adelsö! Vi ordnar ett Öppet Hus i Hembygdsgården v 46, sö 19 nov kl 14-16, 
där föreningarna på Adelsö, och Ekerö Bostäder finns representerade för att ge info om sin 
förening och om vad de erbjuder. Bjuda på gofika, alla föreningar bakar något till dess. 
Ansvarig för detta är Joanna Landau  joanna.e.landau@icloud.com  Hon behöver hjälp av 
frivilliga så hör av er till henne.

g) Biblioteket på Ekerö har skickat en fråga/information;  ”Under hösten planerar biblioteket en 
aktivitetsserie på Adelsö Hembygdsgård. Inför detta bjuder vi in till möte på Hovgårdens 
informationscenter, onsdagen 11 oktober kl 13,00, för att utbyta tankar och idéer kring hur 
verksamheten kan utformas och vilka förutsättningar som finns. Medverkande kommer att 
vara Johan, IT-bibliotekarie, Therese, biblioteksassistent, samt Faravid, projektledare-Upptäck
och Upplev Hovgården.”  Biblioteket vill alltså ha verksamhet på Adelsö under hösten, och vill 
veta vad för slags verksamhet som önskas – även om de själva givetvis har några idéer också. 
Välkommen dit!

h) Vi ska uppmärksamma 30 års jubileet för Vandringsleden. Hinta lite X-tra! Annonsera i 
tidningar, affischera mm. Inrätta ett Vandringsdiplom för jubileet? Ingrid o Anders fixar.

i) Nu finns Adelsö Vandringsled med på Kommunens hemsida.

j) Nerfarten från Kunsta berg är slipprig och hal. Kanske sätta dit ett rep att hålla i tills vidare? 
Fundera på en trappa? Gruppen får mandat till förslag.

k) Nu har äntligen tavlorna av Olle Nordberg, skänkta av paret Lennström, börjats att hängas 
tillbaka upp i Hembygdsgården. Så välkommet, men det fattas fortfarande några stycken. 
Sedan är uttaget under V-pumpen fortfarande inte bra. Brummar. Anders kollar.

l) SpelTräsketsVänner, STV, har begärt utträde ur AFR. Ingrid fixar borttagningen med Kalle.

9. Nästa möte

Beslutades att Årsmötet blir söndagen den 28 januari 2024 kl 11.00 i Hembygdsgården.

10. Ordföranden tackade alla och avslutade mötet.

Adelsö 2023 10 06

_________________________________                     ___________________________________
Ingrid Weslien, sekreterare                 Anders Gustafsson, ordförande

__________________________________                    ____________________________________
Margith Gorji, justerare                Jeanette Thour, justerare
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